
1. *On behalf of ____________________________________________  I, the  undersigned, confirm that, unless otherwise

      stated, all consignments of goods consigned for carriage by air by *me/my  company to OTS Forwarding (H.K.) Ltd

1. 本人(以下簽署者)謹代表____________________________ 公司確保所有由本人或本公司付

    運予晉宇國際貨運(香港)有限公司的貨物部;

I ) do not contain any explosive or incendiary device ; (沒有藏有任何爆炸或引爆裝置 )

II ) are protected to my best endeavour against unauthorized interference during preparation, storage and transportation. 

   ( 本人會盡我所能確保貨物在處理、儲存和運送過程中不受非法干擾)

III ) are prepared by reliable staff employed by me / my company * ( 由公司或本人安排可靠之員工處理)

2. I agree that the packaging and contents of the consignments may be examined for 

    security reasons.

2. 本人同意所付運包裹可因保安理由接受檢查。

( Please use Block Letter. 請以英文正楷正楷正楷正楷填寫。 )

Signature of Known Consignor Name 代表人姓名

代表人簽署及公司蓋印

Position 職位 Tel no.電話

Fax No. 傳真

E-mail. 電郵

OTS  Account no. 晉宇脹戶號碼 Date 日期

Company Address 公司地址

Company Business Registration Certificate No. ( if applicable ) 公司商業登記號碼 (如適用)

Remarks : 

1. To register, complete and return to OTS Forwarding (H.K.) Ltd

    Blk B, 3/F Union Ind. Bldg, No. 2 Shung Tak Wai, Yau Tong, Kowloon, Hong Kong.

2. If there is any discrepancy of the declaration, please refer to the English version.

    Fax: 852-23334744 or e-mail : eddie@ots.com.hk

註：

1. 請即登記，並郵寄回油塘 崇德圍 2 號 3 樓

    或傳真至 (852) 23334744或電郵 eddie@ots.com.hk

2. 中文譯本只供參考，如有爭議，以英文版為準。

All transactions are subject to the Company’s Standard Trading Conditions (copy is available upon request), 

which in certain circumstances limit or exempt the Company’s liability.

OTS FORWARDING (H.K.) LTD
No. 2 Shung Tak Wai, Yau Tong, Kowloon, Hong Kong.

Tel: (852) 2333 4848  Fax: (852) 2333 4744  E-mail: ots@ots.com.hk


